

TRUMP

ADAM
GRAY





Des manifestants pro-palestiniens bloquent la rue et perturbent le défilé de Thanksgiving de Macy's.
New York, 28 novembre 2024.
© Adam Gray

Pro-Palestinian demonstrators block the street and disrupt the Macy's Thanksgiving Day Parade.
New York City, November 28, 2024.
© Adam Gray

PHOTO #1
Des agents de la brigade cycliste de Chicago avant une manifestation durant la Convention nationale démocrate de 2024.
Chicago, 22 août 2025.
© Adam Gray



www.adamgrayphotography.com
@agrayphoto

ADAM GRAY

 **CASA XANXO**
8 rue de la Main de Fer
du samedi 30 août au dimanche 14 septembre
de 10h à 20h
ENTRÉE LIBRE

AMERICAN MADNESS

Selon un sondage réalisé avant l'élection présidentielle américaine de novembre 2024, 80 % des citoyens interrogés estimaient que le pays était divisé sur des valeurs fondamentales. Il est peu probable que le retour de Donald Trump à la Maison-Blanche ait tempéré ce sentiment. Tout le monde le dit : l'Amérique est polarisée, fracturée, déchirée. Sur des sujets sociétaux essentiels comme le droit à l'accès à l'interruption volontaire de grossesse, ou plus rebattus comme les programmes de diversité dans les entreprises et les universités, des courants contraires s'opposent. Présent lors de l'invasion du Capitole le 6 janvier 2021, Adam Gray n'a depuis jamais cessé de documenter l'actualité américaine. Des rangs des irréductibles trumpistes en Floride qui croyaient à son retour quand tout le monde pensait l'ancien président politiquement mort, jusqu'à la frontière mexicaine où les migrants viennent chercher une vie meilleure, ce photographe indépendant a couvert tous les sujets et événements qui rythment le quotidien de ce grand et compliqué pays où s'entrechoquent divers mouvements, et qui transforment les rues de Washington et de New York en théâtres de revendications en tous genres. Un tour d'horizon de ces États-Désunis d'Amérique, pays en perpétuel débat avec lui-même, ses origines, le sens de ses fondations et ce qu'elles doivent devenir. Un périple jusqu'au sein même du fief trumpien de Mar-a-Lago où le photographe a eu le rare privilège d'avoir un court instant accès à l'homme le plus puissant – et le plus controversé – de la planète.

Vincent Jolly,
Grand Reporter, *Le Figaro Magazine*



Robert John Burck, le célèbre Naked Cowboy, joue devant la Trump Tower alors que des sympathisants se réunissent après la tentative d'assassinat de l'ancien président Donald Trump.
New York, 14 juillet 2024.
© Adam Gray

Robert John Burck, better known as the Naked Cowboy, performs outside of Trump Tower as supporters gather the day after the attempted assassination of Former President Donald Trump.
New York City, July 14, 2024.
© Adam Gray



www.adamgrayphotography.com
@agrayphoto

ADAM GRAY

 **CASA XANXO**
8 rue de la Main de Fer
Saturday, August 30 to Sunday, September 14
Every day, 10am to 8pm
FREE ADMISSION

AMERICAN MADNESS

According to a poll conducted before the November 2024 U.S. presidential election, 80% of respondents considered that the country was divided on fundamental values. It is unlikely that Donald Trump's return to the White House will have tempered this feeling. Everyone agrees: America is polarized, fractured and torn. There are conflicting currents, whether on fundamental social issues such as abortion rights, or on more hackneyed issues such as diversity programs in businesses and universities.

Since witnessing the storming of the Capitol on January 6, 2021, Adam Gray has continually documented current affairs in the United States, from the die-hard Trump supporters in Florida who continued to believe in his return when everyone else thought the former President's political career was over, to the Mexican border where migrants come looking for a better life. As an independent photographer, he has covered all the topics and events that punctuate daily life in this big, complicated country. A country where different movements are at odds with each other, transforming the streets of Washington and New York with demonstrations of all kinds.

This exhibition takes us on a tour of these Dis-United States of America, a country that is constantly debating its origins, its foundations and what it should become. A journey that even takes us into the very heart of Trump's fiefdom at Mar-a-Lago, where Adam Gray had the rare privilege of briefly having access to the most powerful – and most controversial – man on the planet.

Vincent Jolly,
Grand Reporter, *Le Figaro Magazine*

PHOTO #1
Members of the Chicago Police Department's Bike Patrol Unit prior to a protest march during the 2024 Democratic National Convention.
Chicago, August 22, 2025.
© Adam Gray